

Amazing 韩国  
KOREA 韩国

8D6N

釜山/光州/全州/首尔

(海云台Blue Line Park海边列车/全州韩屋村)

BUSAN/GWANGJU/JEONJU/SEOUL

(HAEUNDAE BEACH TRAIN/JEONJU HANOK VILLAGE)

Tour Code: KEF

 **Golden**<sup>®</sup>  
Destinations



Korea  
韩国



Juknokwon Bamboo Forest  
潭阳竹绿苑



Deoksugung Palace  
德寿宫



Haeundae Blue Line Beach Train  
海边列车



Jeonju Hanok Village  
全州韩屋村

行程次序，以当地旅社安排为准。  
Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.



Gamcheon Culture Village  
甘川文化村



Gwangju Municipal Folklore Museum  
光州市立民俗博物馆



1913 Songjeong Station Market  
1913松汀站市场



## SCHEDULE

### D1 DEPARTURE ✈️ BUSAN

### D2 ARRIVAL BUSAN (MOB/L/D)

- ☑ Gamcheon Culture Village
- ☑ Oryukdo Skywalk
- ☑ Yongdusan Park
- ☑ Nampodong Shopping Street
- ☑ Jagalchi Market

### D3 BUSAN 🚗 GWANGJU (B/L/D)

- ☑ Huinnyeoul Culture Village
- ☑ Haeundae Blue Line Park Beach Train
- ☑ The Bay 101 Art Galleries

### D4 GWANGJU 🚗 DAMYANG JEONJU (B/-/D)

- ☑ Gwangju Municipal Folklore Museum
- ☑ 1913 Songjeong Station Market
- ☑ Juknokwon (Bamboo Forest)
- ☑ Metasequoia Road

### D5 JEONJU 🚗 SEOUL (B/L/D)

- ☑ Wear Hanbok visit Jeonju Hanok Village
- ☑ Jeonju Gyeonggijeon
- ☑ Jeonju Omokdae

### D6 SEOUL (B/L/-)

- ☑ Seaweed Museum (DIY Gimhap)
- ☑ Deoksugung Palace
- ☑ Gwanghwamun Square
- ☑ Cheonggyecheon
- ☑ Myeongdong

### D7 SEOUL 🚗 INCHEON (B/L/-)

- ☑ Seoul Digital Creator Coconut Box (Included Entrance)
- ☑ Gyeongui Line Forest Park
- ☑ Hongdae Shopping District
- ☑ Local Food Product

### D8 INCHEON ✈️ DEPARTURE (B/MOB)



✓ 6 Breakfast / 5 Lunch / 4 Dinner

#### Special Cuisine:

- ★ Korean BBQ
- ★ Jeonju Bibimbap
- ★ Seafood Hot Pot
- ★ Damyang Bamboo Tube Rice Set Meal
- ★ Ginseng Chicken Soup
- ★ Jeonju Duck Soup Rice

## TOURIST ATTRACTIONS:

### BUSAN

- ◆ **Haeundae Blue Line Park Beach Train** - Take a train with a retro shape, and the direction of the chairs is all facing the seaside, and you can enjoy the coastline of East Busan along the way.
- ◆ **Huinnyeoul Cultural Village** - This is a small coastal village in Yeongdo, connected to Busan. The southern sea stretches under the cliff right in front of the village. The only village in Korea with a cliff is the Huinnyeoul Coastal Village. Feel the coastal village blended with the cliffs!
- ◆ **Oryukdo Skywalk** - was built on Seungdumal, a border between the East and South Sea. The Korean name translates to "walking in the sky", or so it's meant to feel like. This horse shoe-shaped bridge is set up against a 35m coastal cliff. With the entire bridge made of glass, you can watch the waves hit against the cliffs from under you.
- ◆ **Gamcheon Culture Village** - "Korea's Santorini." "Korea's Machu Picchu." "Lego Village." These are the many nicknames the Busan neighborhood of Gamcheon 2-dong Village—has earned over the years.

### DAMYANG

- ◆ **Juknokwon (Bamboo Forest)** - Walking up the stone steps from the entrance of Zhulvyuan, the beautiful scenery and fresh air will make you feel relaxed and refreshed. The breeze blowing from the bamboo forest soothes the tired body of tourists and injects infinite vitality into life. Listening to the rustling of bamboo leaves, strolling in the dense bamboo forest, letting the sunlight shining through the gaps in the bamboo forest fall on the body, the warm and poetic scene is unforgettable.
- ◆ **Metasequoia Road** - Selected as an exotic Korean beautiful road, walking along the tree-lined road will make you feel intoxicated by the exotic scenery. Passing through the green tunnel, you will have a deep understanding of why this is called the "dream drive route". Because of the dreamlike beauty here, Metasequoia Avenue won the award in the 2002 "2002 Beautiful Greenway" event sponsored by the Korea Forest Service and the Headquarters of Cultivating Life Forest Movement.

### JEOLLABUK-DO

- ◆ **Jeonju Hanok Village** - is located in the city of Jeonju and overlaps Pungnam-dong and Gyo-dong. There are 735 traditional Korean hanok houses. While the rest of city has been industrialized, Hanok Village retains its historical charms and traditions.

### SEOUL

- ◆ **Deoksugung Palace** - Located at the corner of Seoul's busiest downtown intersection, Deoksugung Palace is famous for its elegant stone-wall road. It is also the only palace that sits alongside a series of Western style buildings that add to the uniqueness of the surrounding scenery.
- ◆ **Coconut Box** - is a play lounge where visitors can relax as well as enjoy activities and a variety of artworks on display. The place is uniquely designed with 32 individual bungalows where visitors can feel like they are in a distant and exotic vacation destination. It also has entertainment facilities like a ball play pit large enough for adults and a VR gaming booth. Giant media art, NFT artworks, and the evening DJ house party make the lounge even more enjoyable.



#### HOTEL OR SIMILAR (6 NIGHTS)

- ✓ Busan Best Western Hotel / Ramada Encore Hotel or similar classes x1 Night
- ✓ Gwangju UTOP Hotel or similar classes x1 Night
- ✓ Jeonju Nabijam Hanok Hotel or similar classes x1 Night
- ✓ Ramada Encore by Wyndham Gimpo Han River Hotel or similar classes x2 Nights
- ✓ Incheon Royal Emporium Hotel or similar classes x1 Night

#### SHOPPING STOP

- ✓ Cosmetics Shop
- ✓ Ginseng Shop
- ✓ Liver Supplement Shop

**Disclaimer:** Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.  
**Remark:** There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.



Oryukdo Skywalk  
五六岛天空步道



Seoul Digital Creator Coconut Box  
数码艺术展示馆椰子箱



Huinnyeoul Cultural Village  
白浅滩文化村

## 精简行程

第一天 启程 ✈️ 釜山

第二天 抵达釜山 (机上用餐/午/晚)

- ☑ 甘川文化村
- ☑ 五六岛天空步道
- ☑ 龙头山公园
- ☑ 南浦洞购物街
- ☑ 札嘎其海鲜市场

第三天 釜山 🚌 光州 (早/午/晚)

- ☑ 白浅滩文化村
- ☑ 海云台Blue Line Park海边列车
- ☑ The Bay 101 艺术廊

第四天 光州 🚌 潭阳 🚌 全州 (早/午/晚)

- ☑ 光州市立民俗博物馆
- ☑ 1913松汀站市场
- ☑ 潭阳竹绿苑
- ☑ 水杉林荫道

第五天 全州 🚌 首尔 (早/午/晚)

- ☑ 穿韩服游全州韩屋村
- ☑ 庆基殿
- ☑ 梧木台

第六天 首尔 (早/午/晚)

- ☑ 紫菜博物馆 (DIY紫菜饭卷)
- ☑ 德寿宫
- ☑ 光化门广场
- ☑ 清溪川
- ☑ 明洞

第七天 首尔 🚌 仁川 (早/午/晚)

- ☑ COCONUT BOX (数码艺术展示馆椰子箱) (含门票)
- ☑ 京义线林荫大道
- ☑ 弘大购物街
- ☑ 韩国土产店

第八天 仁川 ✈️ 回程 (早/机上用餐)



✓ 6早餐/5午餐/4晚餐

- 风味餐：
- ★ 韩式烤肉
  - ★ 全州拌饭
  - ★ 海鲜火锅
  - ★ 潭阳竹筒饭定食

- ★ 人蔘鸡汤
- ★ 光州名菜鸭肉汤饭

### 购物店

- ✓ 化妆品总汇
- ✓ 人蔘专卖店
- ✓ 护肝宝专卖店

## 观光景点：

### 釜山

- ◆ **海云台Blue Line Park海边列车** - 乘坐着造型复古共的列车，加上椅子方向全部面向海边的方向，沿途可欣赏东釜山的海岸绝境。
- ◆ **白浅滩文化村** - 位于釜山东南侧的蓬萊山与大海相接的峭壁上。朝鲜战争时，许多难民到这里扎根生活，逐渐形成了白浅滩文化村。辽阔的海景、白色的围墙和独特的壁画让白浅滩村被誉为釜山的“圣托里尼”。海景咖啡店、书店等也吸引了不少游客前来。村子下面是美丽的绝影海岸路，附近还有白浅滩隧道适合拍照留念。
- ◆ **五六岛SKYWALK天空步道** - 以「行走在天上」之意将步道命名为「五六岛Skywalk」。Skywalk位于高达35公尺的悬崖上，用铁制作的支柱加上24片玻璃板，做成呈马蹄型，全长15公尺的玻璃步道。
- ◆ **甘川文化村** - 像童话小村般的缤纷色彩、艺术风情，更有着亲切可人的居民们，被CNN报导称为“亚洲最艺术的村落”，被誉为“釜山的圣托里尼”，成为知名的文化景点。

### 潭阳

- ◆ **潭阳竹绿苑** - 从竹绿苑入口沿石阶向上前行，迎面而来的美景、新鲜的空气，令人身心放松，神清气爽。竹林间阵阵吹来的微风，抚慰着游客疲惫的身躯，为生活注入无限活力。倾听下竹叶窸窣的声音，漫步于茂密的竹林之中，任凭透过竹林缝隙照射下来的阳光洒落在身上，温馨又充满诗情画意的景象，令人难忘。
- ◆ **水杉林荫道** - 获选为具有异国风情的韩国美丽道路，沿着林荫道散步，令人不知不觉陶醉在异国风情的风景中。通过绿色的隧道，会深刻理解为何这里被称为「梦想的兜风路线」。因为这里如梦似幻的美景，使水杉林荫道在2002年韩国山林厅与培养生命森林运动本部所主办的「2002美丽林荫道」活动中获奖。

### 全罗北道

- ◆ **全州韩屋村 (穿韩服游全州韩屋村)** - 位于全州市丰南洞和校洞一带，汇集了800多间韩传统韩屋。隐于瞬息万变现代都市中的全州韩屋村因保存至今的传统面貌而闻名。全州韩屋村是韩国唯一一个被完全保存下来的韩屋群落，同时也有着“韩国最大的韩屋村”的称号，在这儿不仅能吃到最正宗的拌饭，观赏各种韩纸艺术，还聚集了殿洞圣堂、庆基殿等各种历史遗迹。

### 首尔

- ◆ **德寿宫** - 是韩国的五大古宫之一。韩国传统宫殿中唯一一座刻有近代“篆刻”，建有西洋式庭院和喷泉的宫殿，中世和近代和谐共存。连接贞洞路的德寿宫石墙路优雅有致，是值得推荐的散步路。
- ◆ **数码艺术展示馆椰子箱** - 椰子箱是一个游乐休息室，游客可以在这里放松身心，享受各种活动和展出的各种艺术品。这里设计独特，拥有32间独立平房，让游客仿佛置身于遥远而充满异国情调的度假胜地。它还拥有足够成人使用的球池和VR游戏摊位等娱乐设施。巨型媒体艺术、NFT艺术品和晚间DJ house派对让休息室变得更加愉快。



酒店住宿 (6晚)

- ✓ 釜山BEST WESTERN/RAMADA ENCORE 酒店或同级 x1晚
- ✓ 光州UTOP 酒店或同级 x1晚
- ✓ 全州纳比赞韩屋酒店或同级 x1晚
- ✓ 金浦Ramada Encore by Wyndham Gimpo Han River酒店或同级 x2晚
- ✓ 仁川机场皇家商场酒店或同级 x1晚

免责声明：必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行,会或否事先通知。

备注：如果旅游行程受到上述问题的影响，将不予退款或更换。图片仅供参考。

• 韩国 SOUTH KOREA •



<b>货币</b> Currency 	SOUTH KOREAN WON - KRW 韩币 - KRW	<b>信用卡</b> Credit Card 	* 许多信用卡在韩国都能通行 * Credit cards are used widely in South Korea card are mostly widely used.
<b>货币兑换率</b> Exchange Rate 	KRW 1000 = MYR 3.80 1000 韩币 = 马币 3.80 <small>*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*</small>	<b>拨号代码</b> Dial Code 	SOUTH KOREA : +82 韩国 : +82
<b>电压</b> Voltage 	Voltage - almost always 220 V 电压 - 220伏特	<b>插座</b> Power Socket 	2 Round pins *Please bring a universal electric plug adapter 两个圆脚头插座 * 请自带多功能插座
<b>时差</b> Time Different 	South Korea is 1 hour ahead of Malaysia 韩国标准时差快马来西亚时间1小时	<b>行李托运</b> Luggage Allowance 	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20kg and a hand carry bag not more than 7kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过20公斤
<b>气候</b> Weather 	<input type="checkbox"/> <b>Spring 春季</b> 03月 - 05月 Mar to May 24°C - 10°C	<b>Summer 夏季</b> 06月 - 08月 Jun to Aug 30°C - 15°C	<b>Autumn 秋季</b> 09月 - 11月 Sep to Nov 20°C - 10°C
			<b>Winter 冬季</b> 12月 - 02月 Dec to Feb 7°C - -8°C <small>*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*</small>
<b>飞机型号</b> Aircraft Type 	A330       Boeing 777/748		

<b>Departure Date:</b> 出发日期:	<input type="text"/>	<b>Flight :</b> 航班行程:	<input type="text"/>
<b>Tour Fare:</b> 团费:	<input type="text"/>	<b>Airport Tax &amp; Fuel Surcharge:</b> 机场税及燃油附加费:	<input type="text"/>
<b>Tipping:</b> 小费:	<input type="text"/>	<b>Agent Collection Fee:</b> 旅行社代收费:	<input type="text"/>
<b>Visa:</b> 签证:	<input type="text"/>	<b>Travel Insurance:</b> 旅行保险:	<input type="text"/>
		<b>TOTAL :</b> 总数:	<input type="text"/>

GD Partner:

